
-1- 

 Veřejné zasedání ZO dne 1. 12. 2010 
schválilo:  
- složení mandátu pana Františka 
             Kalvody a současně složení slibu 
             nové členky ZO Mgr. Miluše 
             Vopařilové 
-  způsob vyplácení odměn dle § 75 
             odst. 5 
- nové složení komisí 
- inventarizaci majetku obce 
- nové pořízení územního plánu obce 
- smlouvu na likvidaci domovního 
            odpadu s firmou TS Hlinsko na rok 
            2011 
- rozpočtové provizorium na rok 
            2011 
-           žádost o byt v čp. 30 panu Antonínu 
            Honkovi  
- žádost o pronájem pohostinství            
 na Sebranicích panu Liboru Koci-
 chovi               
- program kulturních akcí konaných 
 v prosinci 2010  
neschválilo: 
-           výměnu bytu v čp. 253 panu Janu 
            Vendlerovi 
projednalo: 
- žádost nových uchazečů o obecní 
 byt 
- žádost slečny A. Tancošové o 
 veřejně prospěšné práce 
- prodej pozemku par. č. 423/2 
 Agrodružstvu Sebranice 
                   Lenka Karalová, starostka obce  

     Všem jubilantům, kteří v lednu 
oslaví své narozeniny, srdečně 
blahopřejeme. 
 
Marie Pakostová            102 let 
Marie Šlesingerová  86 let 
Miroslav Novák  86 let 
Václav Klusoň   84 let 
Anna Motyčková  65 let 
Stanislav Chadima  60 let 
Vojtěch Glogar  55 let 
Karel Čermák   55 let 
Josef Havran   55 let 

   
  ,,Je důležitější, jak 
člověk osud přijímá, 
než to, jaký ten osud 
je.“  
                      Humboldt 

  
V listopadu se narodila  

Lucie Hájková. 
Rodičům srdečně blahopřejeme! 

 
,,V dítěti milujeme člověka a jeho svět, 
v dítěti doufáme nejsilnější a 
nejjasnější nadějí.“    
                                   František Hrubín    

Leden, únor 2011  
Popelnice:  
7. 1., 21. 1., 4. 2. 
Plasty: 
10. 1., 7. 2. 

Statistika roku 2010 

Pozvánka 

  NOVINY OBCE SEBRANICE            *  Leden 2011 * 13. ročník * číslo 1 

SEBRANICKÉ 
NOVINY 

INFORMACE  RADNICE 

Společenská kronika 

Upozornění 

     Od ledna 2011 je možné platit místní 
poplatky.    
      Poplatek za psy: 70,- Kč za jednoho psa, 
100,- Kč za každého dalšího, a to již od 3 
měsíců věku. 
      Poplatek za odvoz domovního odpadu: 
500,- Kč za osobu, každé třetí a další dítě je 
od poplatku osvobozeno. Částku nad 1000,- 
Kč lze rozdělit na dvě splátky. Splatnost 
poplatků je 30. 4. 2011 (druhá splátka 30. 9. 
2011). 
     Žádáme občany a chalupáře, aby při 
platbách upřednostňovali zasílání poplatků 
převodem na účet obce č. 3529591/0100, var. 
symbol - číslo domu. Zaplatit lze také hotově 
v úředních hodinách na OÚ nebo složenkou. 
    Děkujeme. 
                                   Obecní úřad Sebranice 

Z jednání ZO 

GT SERVIS Litomyšl   
tel. kontakt 603 491 45   gt.servis@lit.cz 

Pravidelný svoz odpadů 

Poruchy kabelové televize 

Srdečně zveme občany na  
veřejné zasedání ZO, které se koná 

12. 1. 2011 v 19.30 hodin 
v přísálí KD v Sebranicích. 

Program: 1) Schválení zápisu ZO 
                2) Jednací řád ZO na období 
                    2010 - 2014 
    3) Místní poplatky pro rok 2011 
    4) Příspěvky obce pro mikrore- 
                    giony 
    5) Tříkrálová sbírka 
    6) Směna a odprodej pozemků 

Stav obyvatel k 1. 1. 2010: 958 
Narozeno:    10 
Zemřelo:        8 
Přihlášeno:  14 
Odhlášeno:  13 
Stav obyvatel k 31. 12. 2010: 961 
 
Zemřeli: 
Bohuslav Dvořák, Josef Kopecký, Jan 
Kopecký, Josef Stehlík, Jan Kopecký, 
Bohumír Stehlík, Anna Kučerová, František 
Stříteský 
 
Narozeni: 
Matyáš Vomáčka, Adéla Kysilková, Ondřej 
Kovář, Ondřej Fellner, Martina Ondráčková, 
Petr Kovář, Josef Kadidlo, Ondřej Mastík, 
Patrik Novotný, Lucie Hájková 
 
Přihlášeni: 
Regina Krátká, Ivana Honková, Karel 
Šplíchal, Šárka Fellnerová, Roman Fellner, 
Michaela Sýkorová, Josef Volf, Zdeněk 
Štika, Brigita Štiková, Pavel Nagy, Lydie 
Nagyová, Vojtěch Nagy, Josef Nagy, 
Jaroslav Čermák 
                                   Obecní úřad Sebranice 

    7)  Dotace ČOV 
                8)  Žádost o VPP 
    9)  Koupaliště - smlouva 
   10) Investiční akce na rok 2011 
   11)  Poděkování sponzorům - 
                      - sněhová fréza 
               12)  Zhodnocení a příprava 
                       kulturních akcí  
                     Lenka Karalová, starostka obce 
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Přehled funkcí a  složení komisí pro volební období 
2010 - 2014 

Starostka obce: Lenka Karalová 
Místostarosta:   Jiří Patočka 
Zapisovatelka:  Jana Svobodová 
 
Kontrolní komise: 
-   kontroluje, jak OÚ plní usnesení, jak nakládá s dotacemi,  
s příspěvky organizacím apod. 
Předseda: Ing. Jiří Kysilka 
Členové:  Ing. Kamil Votřel, Josef Tměj 
Finanční komise: 
- kontroluje, jak se plní rozpočet obce, má na starosti inventarizaci 
majetku obce. 
Předseda: Josef Stříteský 
Členové:  Ing. Martin Filipi, Jana Svobodová 
Kulturní komise: 
Předseda: Václava Tmejová 
Členové:   Mgr. Miluše Vopařilová, Lenka Karalová, Jana Svo- 
                 bodová, Pavel Jílek, Ing. Jiří Kysilka, Ing. Kamil Vo- 
                 třel, Ing. Martin Filipi, Jan Vostřel, Josef Stříteský, 
                 Josef Tměj, Jiří Patočka 
Komise veřejného pořádku a komise pro údržbu zeleně: 
- vyřizuje především žádosti občanů o údržbu a kácení stromů. 
Předseda: Pavel Jílek 
Členové:  Jan Vostřel, Jiří Patočka, Lenka Karalová 

Poděkování 

Sdělení občanům 

Kontroly komínů v roce 2011 

ZO se představuje 

     Oznamujeme místním spoluobčanům, že s roznášením reklamy 
do vašich schránek nemáme nic společného. Roznášíme pouze 
noviny a zásilky, které doručuje mediaservis. Pokud dostaneme 
reklamu k roznášení, dáváme do každé schránky pouze a jenom 
jeden kus! 
     Za kladné pochopení této situace předem děkujeme. 
                                                                      Křivkovi, Sebranice 253 

     Podle nařízení vlády č. 91/2010 jsou od 1. 1. 2011 nařízeny 
kontroly komínů ve všech domech, chatách a chalupách. Kontrola 
musí být provedena jednou ročně, kominík poté vyhotoví protokol. 
Kontrolu komína smí dělat jen kominík se živnostenským 
oprávněním a ten vystaví Zprávu o provedení kontroly. Při 
chybějící kontrole může při nedostatcích majitel dostat pokutu až 
25 000,- Kč. 
    Čištění komína při topení uhlím, koksem, dřevem nebo 
biomasou se provádí 2x ročně při šestiměsíčním provozu, při 
celoročním provozu 3x ročně. Výběr sazí a dehtu z dolní části 
komína se provádí 1x ročně. Topíte-li lehkým topným olejem, 
musíte komín čistit 3x ročně. Při topení plynem se čištění a výběr 
usazenin z dolní části komína provádí 1x ročně. Za vše zodpovídá 
majitel objektu. Komín můžete čistit sami, ale zkontrolovat jej 
musí kominík. Za prohlídku komína se platí od 300 do 1 500 Kč 
podle stavu a přístupnosti komína. 
     Kontrolu komína a další odborné práce - revizi, kolaudaci, 
vložkování, vymetání -  si můžete domluvit s panem Zdeňkem 
Doležalem tel. 737 027 632, panem Zdeňkem Čapkem tel. 732 561 
452 nebo s panem Pavlem Tomanem tel. 731 466 485. 
           

Zleva stojící: Ing. Martin Filipi, Jan Vostřel, Jiří Patočka, Josef 
Stříteský, Ing. Kamil Votřel, Pavel Jílek, Ing. Jiří Kysilka, Josef 
Tměj 
Zleva sedící: Mgr. Miluše Vopařilová, Lenka Karalová, Václava 
Tmejová, Jana Svobodová 
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 Pokračování  z minulého čísla.  

     Známe už všechny rozbité krajnice a výmoly, palmové 
lesy, mosty nad zátokami s absintovou vodou, krajinu 
plantáží aloe vera střežených baobaby, co kráčí jejich řadama 
jako pastýři z dávných dob, i nedohledné prašné savany s 
vesničkama kulatých hliněných domků a palmových střech.  

     Až Mombasa řevem města roztrhla nastřádaný ticho, 
zmateně se rozhlížíme a rychle hledáme kam zapadnout na 
jídlo. Konec dovolenky, zpátky autobusem do nairobských 
zácp na poslední týden. Prolítne jako blesk, vstávám před 
svítáním, zkouším všechno stihnout. Poslední návštěvy v 
rodinách a na školách, s Mary naposled na venkově u 
Margretiných rodičů. Dvě piva s babem Shiko v malý 
hospůdce v Githurai, poslední kontemplace v krajině. S 
Georgem jdem slumem celou cestu z Mukuru až do Lunga 
Lunga, kupuju djembe, kluky a holčičky berem na plavání, 
klouzačky a tobogány, pak naposledy do centra a po setmění 
pryč, auto se houpe na prašný cestě a uvnitř mý hlavy praskla 
hráz, všechno nastřádaný se řine ven jedním proudem. Už 
nejdem spát a v noci mě Adél s Alexem vezou na letiště. 
Chlad noci a klimatizace předvídá další dny, jakoby od nás 
natahoval prsty až sem. Řidič mě vyhodí v Bratislavě na 
hlavné štanici, vylezu, bágl na záda, rozhlížím se, první věc 
co vidím je plakát Už jsme doma. Musim si sednout. První 
člověk, s kterým mluvím je místní žebračka. Dám ji všechny 
drobný co neprotelefonuju. Druhej člověk je černoch z 
Angoli. Dávám mu keňský cigáro a bavíme se o rozvojový 
pomoci, dělal chvíli koordinátora pro Spojený národy, ale 
štvalo ho, že lidi hrabou pro sebe, tak toho nechal. Ve vlaku 
potkávám Lukáše z Martina, pijem pivo v restauračním 
vagónu, najednou přijíždíme do Český Třebový, vybíhám 
ven, ale vagón je zablokovanej, nepodaří se mi dostat se do 
dalšího ani na nástupiště, obsluze se taky nedaří otevřít, vlak 
se zase rozjíždí, burcuju personál, průvodčí sou ospalí a 
nemaj signál, nakonec se podaří spojit se s dispečinkem a 
přibrzdit v Brandýse nad Orlicí. Ze služebního telefonu na 
stanici se dovolám tátovi, aby na mě počkali. Sedim ve tmě 
na opuštěný zastávce a směju se, dobrodružství pokračujou i 
tady v Čechách, asi je všechno jak má bejt. 

     Afrika převrátila moje sny a hodnoty. Učila mě ráno vstát 
a dělat co je třeba, učila mě netřepat se na vlastní niti. 
Všechno si vzala, ale každý den mě něčím novým 
obdarovala. Než ze mě místní podnebí sedře všechnu její 
barvu, budu se ještě probouzet rozmrzele, bez ní. 

                                                                 Václav Kovář mladší 

Vyprávěj Karibu Kenya, Karibu Africa 

    Milí čtenáři Sebranických novin, 
    v následujících měsících si budete moci na stránkách novin přečíst 
vyprávění našeho rodáka Mirka Havrana. Mnohým z Vás ho 
nemusím představovat, je to Váš spolužák a kamarád, který se do 
Sebranic stále vrací, ať už za svým synem a jeho rodinou, nebo jen 
tak na kus řeči. Požádala jsem pana Havrana o jeho zápisky z cest, 
protože vím, že jako nadšený sportovec procestoval mnoho zemí. 
Jsem ráda, že mi vyhověl. Věřím, že i Vám se jeho zážitky budou 
líbit stejně jako mně. 
                                                                                   Radka Kučerová 
  

1994 
    Všechno začalo v roce 1994. V kanadském Torontu se pořádalo 
Mistrovství světa veteránů v silničních bězích. Nikdy jsem nebyl za 
velkou louží a vidět Kanadu byl můj sen již v dětství. Navštívit 
Toronto byla další motivace. Bydlel tam totiž můj krajan, dokonce 
vzdálený příbuzný Fanda Havran. 
    Měl jsem tehdy životní formu. Vyhrát závod anebo být alespoň na 
bedně bylo pro mě často dosažitelné. Požádal jsem tehdy ředitele 
mého podniku o finanční podporu na účast tohoto mistrovství a 
uspěl jsem. Byl jsem zaměstnán u Dopravního mechanizačního 
podniku v Pardubicích. Něco také slíbil Městský úřad v Litomyšli a 
firma Profistav. To rozhodlo. Podal jsem přihlášku. Věřil jsem, že 
neskončím někde hluboko v poli poražených. Zvýšil jsem tréninkové 
dávky a zahájil čilou korespondenci s Fandou Havranem. Dohodli 
jsme se, že se setkáme. 
    Ale to již nadešel čas odletu. Odlétali jsme ráno 28. 7. 1994 
švýcarskou leteckou společností SWISSAIR z Prahy přes Zürich do 
Toronta s mezipřistáním v Montrealu. Koukám na všechno jako puk. 
Všechno je pohoda, letušky jsou hezké a ochotně nás obsluhují. 
     V letadle sedím s Maruškou Hanákovou z Olomouce, které je 72 
let. Její vyprávění vystačí na celou cestu do Kanady. A má také o 
čem vyprávět. Její neobyčejný životní příběh mě skutečně zaujal.  
Dnes je její životní osud sepsán do knížky. Samozřejmě ji mám 
doma v knihovně. Je to knížka, kterou je dobré doma mít a číst, když 
člověk klesá na mysli a nemá chuť se již se životem prát. Maruška 
obětovala a dala vše, co bylo vůbec možné, aby mohla závodit. 
Potřebovala peníze. Je dlouhá léta vdovou a peněz neměla nikdy 
nazbyt. Prodávala peřiny, šperky, prstýnky, obrazy - vše, bez čeho se 
mohla obejít. Získané peníze investovala do závodů. Největší 
pozoruhodností je, že začala běhat až v 63 letech a zajímavé na tom 
je, že na radu lékaře, když byla po těžkém úraze. Svůj první maratón 
běžela v německém Regensburku v 68 letech. Tou dobou byla již 
mistryní Evropy i světa. Jsem proti ní úplný zajíc. Běhat jsem začal 
v 47 letech. Na mistrovství Evropy v Karlových Varech jsem byl v 
roce 1987 desátý a v roce 1993 v Úpici osmý. Na mistrovství světa 
jedu poprvé. Ale tou dobou ještě nevíme, že si nazpět povezeme 
zlaté medaile - Maruška za trať na 25 km a já za 10 km. Kariéra 
Marušky však tou dobou zdaleka nekončila, ale nelze dál něco psát, 
protože život Marušky je na samostatnou knížku. 
     Jsem také posedlý fotografováním, a tak každou chvíli při 
vyprávění fotím. 
     V Montrealu stojíme jen krátkou dobu a potom již směr Toronto. 
Nádherný pohled z letadla je na řeku sv. Vavřince. Přistáváme v 
Torontu. Vím, že v Torontu má také sídlo pan Baťa, ale nevítá nás. 
Asi o nás ani neví. Autobus nás převáží do 50 km vzdáleného 
Masaryktownu. Tam je naše ubytování. 
    Co je to Masaryktown? Je to spojený blok budov asi s 200 byty 
postavenými kolem roku 1920. Bydlí tam Češi, Slováci a Poláci, 
takže sotva otevřeme dveře autobusu, vítá nás jadrná čeština a my 
vůbec nemáme pocit, že jsme vzdáleni tisíce km od domova. 
    Ubytovaní jsme v turistických chatkách. Vynosíme kufry a tašky z 
autobusu, protože ten odjíždí, a jdeme se podívat do chatek. 
Najednou mně zatrnulo. Mezi chatkami běželo něco jako pořádný 
potkan a zmizelo to v zemi u chatky. No tohle. Ještě abych měl 
tohohle společníka v noci na válendě. Hned dělám průzkum mezi 
domorodci a dostal jsem ujištění, že to jsou neškodná a plachá 
zvířátka a rozhodně nás nebudou obtěžovat ani venku, ani v 
chatkách. 
                                                      Pokračování příště. Mirek Havran 
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DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ V ZÁKLADNÍ ŠKOLE 
 

     V naší škole se stalo již tradicí, že v době po prvním čtvrtletí 
školního roku se koná den otevřených dveří. Nejinak tomu bylo i 
tentokrát – a to 1. prosince. Opět měli rodiče, prarodiče a ostatní 
přátelé našich žáků možnost přijít přímo do vyučování 
jednotlivých tříd. Na vlastní oči mohli sledovat, jak se dětem ve 
škole daří v učení i chování. A rodičů přišlo opravdu dost.  
    V naší 3. třídě jsme vysokou návštěvnost rodičů zpestřili 
předem ohlášenou výtvarně praktickou dílnou. Společně jsme 

v y r á b ě l i  v á n o č n í 
věnečky, které děti 
mohly použít jako 
ozdobu svých domovů 
dle své fantazie. Vznikla 
krásná floristická díla, 
jimiž se jejich autoři 
mohou právem chlubit.  
    Chtěla bych touto 
cestou poděkovat všem 
rodičům našich třeťáků, 
kteří si v předvánočním 
shonu našli čas přijít 
mezi nás a společnými 
silami zvládnout výrobu 
nádherných věnečků. 

  
Mgr. Marie Dřínovská, 

tř. uč. 3. třídy   

Zprávy kulturní komise 

Co se děje za dveřmi ZŠ 

SLAVNOSTNÍ ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU 
     V pátek 3. 12. 2010 v 16.30 hod. jsme se v hojném počtu 
sešli u kapličky na Pohoře, kde byl po úvodní řeči paní 
starostky slavnostně rozsvícen vánočním strom, který pro 
všechny přítomné připravil pan Jiří Křivka s panem Jaroslavem 
Zerzánem, krásně ozdobila paní Jana Patočková a o osvětlení 
se postaral pan Josef Stříteský st.  

     Nejdříve jsme si vyslechli poklidné 
slovo s adventní tematikou od místního 
pana faráře Vojtěcha Glogara, poté zazněly 
vánoční písně v podání dětského sboru 
LUBENIKA pod vedením pana Mgr. 
Vladimíra Opletala a ,,bonbónkem“ 
nakonec bylo vystoupení Michaely 
Vostřelové, která všechny přítomné potěšila 
svým velmi pěkným a procítěným zpěvem.  
Bohužel se v tuto chvíli ukázalo, jak špatná 
je ,,přírodní akustika“ – nebylo dobře slyšet 
a ani rozumět. Pro nás pořadatele to 
znamená, že do budoucna je nutné tuto 

technickou záležitost vyřešit pořízením odpovídající zvukové 
aparatury. 
      Uspořádat tuto slavnost a tím oficiálně zahájit předvánoční 
období ve vsi byl spontánní nápad paní starostky. Malým 
,,oříškem“ se ale stal termín. První adventní neděle se zdála být 
nejlepší, jenomže z časových a technických důvodů nebylo 
možné akci zrealizovat. Na druhou adventní neděli tento rok 
připadla tradice, při které naše domovy navštěvuje sv. Mikuláš 
se svojí družinou, a proto bylo jasné, že ani tento termín nám 
pro náš účel nevyhovuje. A třetí neděle adventní už byla příliš 
vzdálená myšlence zahájení předvánočního času u nás. 
Nakonec jsme zvolili páteční podvečer na začátku prosince 
s tím, že i mezi nás zavítá sv. Mikuláš se svými pomocníky 
anděly a přítomné děti obdaruje balíčkem s dobrotami. Celou 
atmosféru nádherně dokreslovala bohatá sněhová nadílka, která 
dodávala této chvíli až tajemné kouzlo blížících se Vánoc... 
     Návštěvníci s povděkem přijali v mrazivém počasí nabízený 
teplý nápoj, při kterém se mohli v blízké moštárně zahřát a 
přitom si popovídat s přáteli, a kdo měl chuť, ochutnal i 
vánočku.       
     Čistý zisk z této akce ve výši 850,- Kč jsme využili na další 
kulturní akci - uspořádání vánoční besídky pro dříve narozené, 
která se konala 21. 12. 2010. 
     Na závěr nám dovolte jmenovitě poděkovat místním 
občanům a podnikatelům, které jsme oslovili a kteří nám na 
tuto akci ochotně finančně přispěli, neboť cílem kulturní 
komise je a bude, aby byla co nejvíce soběstačná bez velkého 
zatěžování obecního rozpočtu. Děkujeme tedy touto cestou 
firmě ATLANTIS Litomyšl, SKH s. r. o. Sebranice, SAMBA   
model Sebranice, 2S TRADE s. r. o. Sebranice, Jaroslavu 
Sýkorovi s rodinou, Jaroslavu Lipavskému s rodinou, Petru 
Vopařilovi s rodinou, Marii Kordiovské, Janě Kocichové a  
Václavu Kopeckému s rodinou. Za upečení perníčků do 
balíčků děkujeme Janě Ondráčkové, Janě Synkové a naší 
,,kolegyňce“ Vendule Tmejové. 
                                                                            Kulturní komise                                                                                                                 
   ADVENTNÍ KONCERT 
     Nový rok již vykročil prvními kroky, ale já bych se přesto 
ráda vrátila k neděli 19. 12. 2010, kdy proběhl v kostele sv. 
Mikuláše v Sebranicích ,,Adventní koncert“ v provedení 
skupiny NATÁLE. 
    Obsah byl opravdu 100% vánoční a jsme velmi rádi, že 
prostory kostela byly zcela zaplněny. Mám pocit, že mnohé 
z vás přilákalo i vystoupení dětského pěveckého sboru pod 
vedením pí učitelky Marie Lázničkové a p. učitele  Josefa 
Hájka. Slyšeli jsme mnohé velmi pěkné a přitom neznámé 
koledy a vystoupení šestičlenné skupiny dospělých bylo nejen  
kvalitní a příjemné, ale  svým obsahem i srozumitelné a 
přijatelné pro širokou veřejnost.  

   Ve čtvrtek 16. 12. 2010 odpoledne se uskutečnila vánoční 
besídka dětí z MŠ, tentokrát v prostorách jídelny Agrodružstva v 
Sebranicích. 
    Protože se nás rodičů, prarodičů, sourozenců, strýců, tet a 
ostatních rodinných přátel sešlo vskutku hodně, ukázala se výměna 
prostor MŠ za jídelnu družstva prozřetelná a nakonec i nutná.   
    Děti nás překvapily a mile potěšily svým hodinovým 
programem, který začal podzimem, kdy děti vstoupily do nového 
školního roku a přes ,,Martina na bílém koni“ nás posunuly až do 
předvánočního času. Moc se nám to líbilo. Součástí pěkného a 
slavnostního podvečera bylo pro nás na závěr připraveno malé 
pohoštění - teplý čaj a punč, domácí vánoční cukroví… 
     Děkujeme paní ředitelce Vendule Tmejové, učitelkám - paní 
Marcele Průžkové, paní Janě Švecové - a jejich kolegyňce paní 
Janě Synkové za jejich lásku k našim dětem, vytrvalost a píli,  
kterou vložily do přípravy besídky. Bylo nám společně moc hezky.   
                                                                                                 Rodiče   

    Víte, není pro nás vždy jednoduché rozhodovat o tom, co 
nabídneme, abychom se zavděčili co nejširší veřejnosti. A proto 
doufám, že jste se tu neděli vraceli domů se stejně hřejivým 
pocitem z příjemně prožitého podvečera. 
    Zároveň jsme rádi, že naše předsevzetí o soběstačnosti kulturní 
komise po finanční stránce prozatím vychází, a protože zisk z této 
akce byl vyšší, než jsme očekávali, předali jsme část z vybraného 
vstupného Otci Vojtěchovi. 
                                                                              Kulturní komise 

Zprávičky z MŠ 
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Kulturní komise obce Sebranice  
Vás srdečně zve 

na 

Módní přehlídku Marie Kordiovské, 
která se koná 

23. ledna 2011 v 17 hodin 
v kulturním domě v Sebranicích.                                            

 
 
 
 
 
 
 
       Přehlídka se ponese v duchu módy 20. století, společně se 
přeneseme na začátek 30. let a postupně si připomeneme, co se 
nosilo v průběhu dalších desetiletí až do nedávné současnosti. 
Celá akce bude obohacena o ukázky šatů a oblečení z dílny 
autorky přehlídky, líčení a účesů, videoprojekci. 

Těšit se můžete na opravdu nevšední zážitek! 
 Vstupné 100,- Kč. 

Předprodej místenek od 10. ledna na OÚ Sebranice. 

Termíny přípravných utkání - zima 2011 
 
Sobota 19. února      dodatečně - zatím neobsazeno  
Sobota 26. února      Sokol Krouna, UMT Chrudim 9 hod.  
Sobota   5. března    TJ Horní Újezd, UMT Ústí nad Orlicí 12 hod.                       
Sobota 12. března    SK Prosetín, tráva Prosetín nebo  UMT 
                                 Chrudim  14 hod.  
Sobota 19. března    Sokol Morašice, čas a místo dodatečně  
                                 (dle terénů)    Termínová listina I. B třída skupina B - jaro 2011 
Sobota 26. března       TJ Svitavy B                 doma      15.00 hod. 
Sobota   2. dubna        Jiskra Králíky               venku     16.30 hod. 
Sobota   9. dubna        Sokol Březová              doma      16.30 hod.  
Sobota 16. dubna        Sok. Rychnov na Mor.  venku     17.00 hod. 
Sobota 23. dubna        TJ Lanškroun B            doma      17.00 hod. 
Sobota 30. dubna        Sokol Semanín            venku     17.00 hod. 
Sobota   7. května       Sokol Verměřovice       doma      17.00 hod. 
Neděle 15. května       Sokol Pomezí                venku     17.00 hod. 
Sobota 21. května       Jiskra Ústí n. Orlicí B    doma     17.00 hod. 
Sobota 28. května       SK Vysoké Mýto B       doma      17.00 hod. 
4. nebo 5. 6.(hlášenka) Sokol Sloupnice          venku     17.00 hod. 
Sobota 11. června FK Česká Třebová B   doma  17.00 hod. 
Sobota 18. června SK Polička B            venku  17.00 hod. 

K zamyšlení 

Nepřehlédněte 

Poděkování Poděkování 

Fotbalové ozvěny mužů Veřejná knihovna 

     Veřejná knihovna v Sebranicích má celkem 176 stálých 
čtenářů, v roce 2010 se přihlásilo 17 nových členů. V průběhu 
roku si knihu přišlo vypůjčit 657 čtenářů, z nich bylo 380 dětí a 
mládeže do 15 let. Dohromady si vypůjčili 1403 knih, 
prolongací bylo 250. V uplynulém roce knihovna obohatila 
svoji nabídku o 17 nových titulů.  
     Každoročně se snažíme odměnit 10 nejlepších čtenářů a 
návštěvníků naší knihovny. Tentokrát to jsou: 
 
Kysilkovi   
B. Prokůpková   
L. Pokorná   
L. Kulhavá    
K. Horáčková   
A. Klejchová   
J.  Jílková   
M. Peška   
B. Kalánková   
Z. Lorencová   
     Dárky pro tyto čtenáře věnovali: manželé Kučerovi 
Sebranice, SKH Sebranice, Mateřská škola Sebranice, DARK 
Sebranice, Faltysovo knihkupectví Litomyšl a Lékárna 
Litomyšl.                                         
                                                       Oldřich Šlesinger, knihovník 

     Milí spoluobčané, 
     nástup zimy na konci listopadu, kdy sněhová nadílka byla 
bohatá, nás utvrdil v přesvědčení, že pořízení sněhové frézy pro 
obec je nutností. Ve spolupráci s firmou SKH jsme vybrali 
kvalitní frézu, která odpovídala našim požadavkům: vysoký 
výkon, bezproblémové zvládnutí kopcovitého terénu, kvalita, 
snadná údržba a manipulace se strojem.  
     Pořizovací cena stroje byla 50. 000,- Kč.  Z velké části byla 
částka uhrazena ze sponzorských příspěvků našich občanů, 
podnikatelů a firem, které v obci působí. Velmi oceňuji vstřícný 
přístup všech, kteří se na nákupu frézy podíleli a dobrý úmysl 
věci podpořili svými slovy, že je to pro nás všechny. Sama 
dobře vím, jak je každý příspěvek na dobrou věc potřebný a 
vítaný a velmi si tohoto přístupu našich sponzorů vážím. Jen 
díky jejich pomoci se údržba chodníků, cest a cestiček v naší 
obci stala snadnější a efektivnější. Za celou obec děkuji : 
 
BONA art, s. r. o. Ing. Jiří Pavliš 
SKH SEBRANICE s. r. o.  
LAMIDO a. s.  
ATLANTIS Pavel Kučera 
AGRO Sebranice 
ŘEZNICTVÍ A UZENÁŘSTVÍ Jaroslav Ondráček 
LV SERVIS s. r. o. 
2S TRADE s. r. o. 
SAMBA model Vlastimil Vostřel 
POLIČSKÁ STAVEBNÍ s. r. o. 
ABPLAST s. r. o.  
BOHEMIA TECHNICAL TEXTILES s. r. o. 
Lenka Karalová 
Břetislav Karal 
Josef Stříteský 
Jaroslav Sýkora 
Mudr. Marcel Mareš 
Mudr. Jaroslava Zahnášová 
Jaroslav Turbak 
Jan Chadima 
Josef Tměj 
František Říha 
Václav Boštík 
František Malý    
Pavel Jílek                                                 
Jiří Prokůpek 
                                                   Lenka Karalová, starostka obce 

    Vážení spoluobčané, 
     mrzí nás, že i o těch nejkrásnějších svátcích v roce se najdou 
lidé, kterým jsou základní pravidla dobrého chování cizí. 
     K někomu asi nebyl Ježíšek dost štědrý a zapomněl mu nadělit 
pod stromeček popelnici. Jak jinak si vysvětlit, že neváhal a bez 
našeho vědomí si vzal tu naši?  
     Tímto mu tedy děkujeme za nutnost pořídit si novou. 
                                                                                          Večeřovi 

     Chtěli bychom touto cestou poděkovat Spolku archaických 
nadšenců za pěknou knihu a současně čtyřem hezkým studentům 
popřát v novém roce hodně úspěchů. Jen tak dál! 
                                                                                   Vaši nadšenci 
      Rádi bychom touto cestou poděkovali pí učitelkám a 
dětičkám z mateřské školy, které nám zpestřili vánoční dobu. 
Děkujeme. 
                                                                                             Senioři 
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Kulturní komise obce Horní Újezd 

 Vás zve na 
OBECNÍ PLES, 

který se koná  
v sobotu 5. února 2011 v KD. 
K poslechu a tanci bude hrát 

AKCENT Chrudim.  
Předtančení: skupina KATASTROFA 

 
 

TJ Sokol Dolní Újezd 
pořádá 

SOKOLSKÝ PLES, 
který se koná 

v Sokolovně v Dolním Újezdě 
15. 1. 2011 v 19.30 hod. 

 
Hraje a zpívá MEDIUM. 

Zajištěna je teplá kuchyně, minutky, hotová jídla. 
Bohatá tombola i program! 

                         
                                  Všechny lidi dobré vůle a bez předsudků 

srdečně zveme na přátelské setkání 
u příležitosti 

 
5. ročníku 

FARNÍHO PLESU, 
 který se koná 

4. února 2011 od 20 hod. 
v KD v Sebranicích. 

 
Vstupné tradiční  49,- Kč. 

  Předtančení TJ Sokol Lubná. 
K tanci a poslechu hraje kapela 

                                            PROXIMA z Vysokého Mýta. 
                                            

                                            Těšíme se na Vás! 
 
 

                             V neděli 6. února 2011 od 14 hod. 
se bude na sále KD v Sebranicích 

konat tradiční  
 

DĚTSKÝ  KARNEVAL,  
 

jehož tématem bude Vodní svět. 
Pohoštění pro děti i dospělé je  

 zajištěno, součástí bude i dětská tombola. 
Zveme všechny víly, vodníky, hastrmany, 

                                   divoženky, ryby i rybičky,  
                                     potápěče či chobotničky. 

                              
                         Přijďte si s námi zasoutěžit  a zatancovat ! 

                                                                             MŠ Sebranice 
 

 

Připravované akce na únor a březen 
 
20. 2. 2011   Akademie 
26. 2. 2011   Dětský ples 
  5. 3. 2011   Hasičský bál 

 

Pozvánka do Poličky 

Nepřehlédněte 

Pozvánka do Litomyšle 

 

Kino Lubná 

Pozvánka do Lubné 

Co se chystá v okolí 

Plesová sezóna:  
22. 1. 2011   Ples KDU - ČSL 
29. 1. 2011   Ples TJ Sebranice 
  4. 2. 2011   Ples SDH 
19. 2. 2011   Ples Lubenských žen a TJ Sokola Lubná 
26. 2. 2011   Dětský karneval 

  9. 1. 2011    ČARODĚJŮV UČEŇ 
23. 1. 2011    OBČANSKÝ PRŮKAZ 
  6. 2. 2011    ROMÁN PRO MUŽE 
20. 2. 2011    HABERMANŮV MLÝN      
 
Začátek v 18.30 hod. 

Sebranické noviny, noviny obce Sebranice u 
Litomyšle. Vychází 1x měsíčně. Vydává Obecní úřad Sebranice, 569 62, Sebranice u Litomyšle, tel. 461 745 133, obec.sebranice@lit.cz, 
www.sebranice.cz. Na vydání se podílely Lenka Karalová, Hana Dvořáková, Radka Kučerová. Grafická úprava: Radka Kučerová. Podepsané 
příspěvky vyjadřují názory dopisovatelů a nemusí být vždy totožné s názory redakce. Povoleno Ministerstvem kultury ČR, reg. číslo MK ČR E 
12052. Náklad 350 výtisků. Bezplatné. Neprošlo redakční jazykovou úpravou.  Uzávěrka příštího čísla  20. 1. 2011, vydání 5. 2. 2011. 

TYLŮV DŮM 
∗ Ne 9. 1. 2011 v 19 hodin 
Novoroční koncert Marty Kubišové 
Nejnovější recitál legendární pěvecké hvězdy Marty Kubišové, 
jako host večera vystoupí Milan Heim. Vstupné 250,- Kč v 
předprodeji, 300,- Kč na místě. 
∗ Pá 14. 1. 2011 
Ples SOŠ a SOU Polička  
∗ Pá 21. 1. 2011 
Studentský ples Gymnázia 
∗ Pá 28. 1. 2011 
Ples střední školy obchodní a služeb SČMSD Polička 
∗ Po 31. 1. 2011 v 19 hod. 
To byl teda Silvestr! 
Rodinná komedie v podání herců Divadelní společnosti 
HÁTA Praha. 
 
 
 
SMETANŮV DŮM 
∗ Pá  7. 1. od 19.30 hod.  
Ples VOŠ a SPgŠ Litomyšl - maturitní ples 4. A 
∗ Pá 14. 1. od 19.30 hod.   
Ples Gymnázium A. Jiráska Litomyšl 
∗ Pá 28. 1. od 19.30 hod.   
Ples VOŠ a SPgŠ Litomyšl -  maturitní ples 4. C 
∗ Pá  4. 2. od 19.30 hod.   
Maturitní ples Trading centre Litomyšl 
LIDOVÝ DŮM 
∗ So 15. 1. od 21.00 hod.   
Mentálně narušená moucha  
- punkový koncert 
∗ Pá 22. 1. od 20 hod.  
Klářin ples  
Benefiční ples ve prospěch LDN Nemocnice Litomyšl, hraje 
Combo 2. Pořádá Farní charita. 
∗ Ne 30. 1. od 14.00 do 18.00 hod.   
Plesové odpolední čaje pro dříve narozené  
Hraje MTO Česká Třebová. 


